
Protokoll fört vid Kungsgärdets Småstugeförenings årsmöte 2018-02-28 

 

Kvällen inleddes med att Christer Nordström, fd presstalesman för Uppsalapolisen, berättade om 

sin uppväxt på Kungsgärdet och om sina minnen som polis. Han talade också om trygghet, 

grannsamverkan och om hur man kan skydda sig mot inbrottstjuvar. Därefter serverades kaffe och 

bröd, innan man åter satte sig ner i Bror Hjorths ateljé för årsmötesförhandlingarna:  

 

 

§  1  Ordförande Gunnar Flodén hälsade alla välkomna till Bror Hjorths Hus och förklarade 

 årsmötet öppnat. 

 

§  2 Frågan om mötet blivit behörigt kallat blev med ”ja” besvarad. 

 

§  3 Föreslagen dagordning fastställdes. 

 

§  4 Val av mötesfunktionärer 

 a) Till mötesordförande valdes Gunnar Flodén. 

 b) Till mötessekreterare valdes Stina Zetterlund. 

 c) Som protokolljusterare valdes Ingemund Hägg och Hans Månsson. 

 d) Som rösträknare valdes Ingemund Hägg och Hans Månsson. 

 

§  5 Styrelsens verksamhetsberättelse upplästes och godkändes. 

 

§  6 Kassörens bokslut och revisorernas berättelse redovisades. 

 

§  7 Beslutades om ansvarsfrihet för styrelsen.  

 

§  8 Val av styrelseledamöter och övriga förtroendevalda 

 Styrelsens sammansättning för kommande verksamhetsår blev följande: 

 Ordförande – Gunnar Flodén (Omval) 

 Styrelseledamöter – Berndt Englund (Omval), Gunilla Wiese, Stina Zetterlund (Omval), 

 Michael Reineskog 

 Suppleanter – Per-Åke Karlsson (Omval), Agneta Larhed, Ann-Karin Belfrage (Nyval) 

 Revisorer – Bengt Sörndal, Ewa Holmquist (Nyval) 

 Revisorsuppleant – Lars Viktorsson  

 Valberedning – Elisabeth Bergström, Margareta Strand (Omval) 

 Materialförvaltare – Styrelsen 

 Grannsamverkan – Berndt Englund 

 Hemsida och Facebooksida – Alexander Tolfman Mårtas 

 

§ 9 Beslutades att årsavgiften kvarstår på 125 kr per hushåll. Ensamstående pensionär betalar  

 50 kr. 

  

§ 10 Beslutades att styrelsemedlemmar och suppleanter ej får arvode utan ges gratis medlemskap. 

 

§ 11 Hemsida och Facebooksida. Alexander Tolfman Mårtas informerade och visade en del av det 

 som är inlagt på föreningens hemsida, t ex aktuell information, adresser och styrelseprotokoll. 

 Adressen är www. kungsgardet.nu.  Det  betonades att facebooksidan är särskilt lämplig för 

 aktuell information som behöver spridas snabbt. Föreningens medlemmar uppmanades att  

 komma med förslag och synpunkter beträffande sådant som rör föreningen. 

 

§ 12 Busshållplatsen vid Bror Hjorths Hus. Åtminstone ett par medlemmar har kontaktat UL 



 angående indragningen av busshållplatsen och fått utförliga svar. UL  planerar ej att ändra    

 sitt beslut. 

  

§ 13 Grannsamverkan. Berndt Englund, föreningens representant, berättade kortfattat om 

 förändrade rutiner, polisen har ny sammanhållande kontaktperson  inom kommunen. Via 

 Facebook har vi också kontakt med grannföreningen. Berndt informerade också om 

 stöldskyddsmärkning samt betonade vikten av att skyltarna om grannsamverkan är väl synliga. 

 Man ska alltså ej låta dem skymmas av t ex buskar eller annan växtlighet. 

 

§ 14 Aktiviteter. När trädgårdsgruppen genomförde sin enkät förra året, fick man en del förslag på 

 olika aktiviteter med inriktning trädgårdsskötsel. Det konstaterades att det oftast är samma 

 personer som kommer till dessa träffar, men förhoppningen är att ännu fler intresserade ska  

 delta. 

 Lecheplätten och lekplatsen diskuterades. Kan dessa ytor göras trivsammare för oss boende, 

 både yngre och äldre? Margareta Svenningsson ska kontakta ansvarig inom kommunen om 

 detta. 

 

§ 15  Mötet avslutades av ordföranden. 

 

 

 

Vid protokollet   Stina Zetterlund  Ordförande  Gunnar Flodén 

 

 

 

Justeras  Ingemund Hägg  Hans Månsson 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

    

 

 

 

 

 


